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Spørgsmål 

Delanalyse 5 fra afgifts- og tilskudsanalysen om nyttiggørelse af overskudsvarme ønskes 

fremsendt til udvalget, eventuelt i ufærdig form. 

 

Svar 

Delanalyse 5 er endnu ikke afsluttet og kan derfor ikke offentliggøres på nuværende tids-

punkt. 

 

Det bemærkes, at en afskaffelse af PSO-afgiften vil gøre det mere attraktivt at nyttiggøre 

overskudsvarme. Det skyldes, at overskudsvarme, der ikke har en tilstrækkelig høj tempe-

ratur til at indgå i fjernvarmenettet, kan blive opvarmet ved hjælp af en elektrisk varme-

pumpe. Ved afskaffelse af PSO-afgiften bliver det billigere at anvende en varmepumpe, 

hvilket gør nyttiggørelse af overskudsvarme mere konkurrencedygtigt. 
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